
Ad14  
Sprawy różne 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk poruszył temat odpadów wielkogabarytowych 
pozostawionych obok kontenerów na śmieci znajdujących tuż obok Przedszkola Nr 7 i bloku 
przy ul. Ogrodowej 5. Zwrócił się z prośbą o interwencję w przedmiotowej sprawie.  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że zgodnie z harmonogramem odbioru odpadów komunalnych 
w zabudowie wielorodzinnej odpady wielkogabarytowe i RTV/AGD odbierane będą w dniu 
30 października 2023 roku. 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił się z prośbą o posprzątanie ścieżki rowerowej w 
kierunku miejscowości Dubiażyn. Radny zwrócił uwagę, że zalegające liście stwarzają zagrożenie 
dla rowerzystów.  

Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że służby miejskie oczyszczą ww. ścieżkę w najbliższym możliwym 
terminie. 
 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki przypomniał, że rok temu prosił o ustawienie słupków 
odblaskowych przy wjeździe w ul. Gajową od strony ul. Dubiażyńskiej. Mieszkańcy zgłaszają, że 
jest to teren częściowo nieoświetlony i w okresie jesienno-zimowym łatwo jest przegapić wjazd 
w ul. Gajową. Słupków jeszcze nie ma, a zaraz znowu będzie okres zimowy.  

Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że  barierki zostaną ustawione w listopadzie.  
 

Członek Komisji Maria Grabowska zwróciła się z prośbą o sprzątnięcie ul. Białostockiej z 
zalegających liści, które pospadały z pobliskich jesionów.  

Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że służby miejskie oczyszczą ww. ulicę w najbliższym  czasie. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił się z prośbą o naprawę nawierzchni ul. Złotej i  
ul. Błękitnej.  

Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że  nawierzchnia ww. dróg zostanie naprawiona przy 
sprzyjających warunkach atmosferycznych.  
 


